
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20121011

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson och  Bengt Jemsö.
3. Dagordningen godkändes.
4. Genomgång av föregående protokoll.
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns en obetald 

vägavgift.
6. Skrivelser:

- Inga inkomna skrivelser.
7. Rapporter:

- Några ur styrelsen har cyklat runt i området och inventerat överhängande 
grenar, buskar som växer in mot vägbanan och häckar som skymmer sikten. En 
allmän information om vilka regler som gäller  kommer att lämnas ut till alla i 
området. De som har lågt hängande grenar, buskar som är för vidlyftiga eller 
häckar som skymmer sikten uppmanas att åtgärda detta!

- Skyltar ang. parkering på Stugvägen är uppsatta.
8. Belysning på gång- och cykelväg vid Stugvägen. 

Ny entreprenör är på gång och arbetet ser ut att komma igång inom kort.
9. Övriga frågor:

- Några potthål som behöver lagas innan vintern.
- Trädfällning. Två stora granar på ”torget” vid korsningen Plantvägen – Bonäsvägen 

kommer att fällas samt en mindre ek längs ner på Plantvägen. 
- Våra lösa farthinder kommer att plockas bort för säsongen så att inte snöplogen 

tar dem. Förslag på var de ska placeras 2013??? Tag kontakt med styrelsen.
- Till varje årsmöte måste vi ha ett uppdaterat medlemsregister. Det är ett krav 

från kronofogden. 
10. Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 5/12 hos Ulf Nyström.

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/

http://www.svartingeostravagforening.se/

